
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AA
Finder ministeren, at det nuværende kontrol- og sanktionssystem omkring
ulovlige pesticider i jordbrugserhvervene er tilstrækkeligt set i lyset af det sti-
gende antal politianmeldelser for besiddelse eller brug af ulovlige sprøjtegifte,
fund af rester af stærkt giftige sprøjtemidler i vores vandløb, og at Naturer-
hvervsstyrelsens IT system ikke fungerer? Hvilke skridt vil ministeren tage til
at sikre, at lovgivningen fremadrettet bliver overholdt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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